
Andrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wfoclawek

Sgfi iri.iiiAl
P,'rw*:"t-xc;gxq;c, Tell:" l*g+ia

!ffic+ia*ek

. 0 t, r 1 19 .. l;:^',*'
.h *#. .1,-1,....,.;....,...,,. t# ilf..*1i

Wtocf awek 29.10.2019 r.

PREZYDENT MIASTA WTOCIAWEK

Dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Wtoctawka zwracam sig z pro6bq o zamontowanie prog6w
zwalniajqcych i oznakowanie przej5cia dla pieszych na ulicy Kraszewskiego i Bukowej, oraz
ulicy Orzechowej ( na wysoko5ci ulicy Leszczynowej). Brak przej6cia dla pieszych w miejscu
bardzo uczeszczanej drodze do Parku tokietka ra2Eco zagra2a bezpieczefistwu pieszych. W
uvy2ei wymienionym miejscu znajduje siq ostry zakrqt, kt6ry w znacznym stopniu ogranicza
widocznofii kierowc6w i pieszych. Ulica ta stala siq bardzo popularnym objazdem i ruch na
niej jest bardzo du2y. Kierowcy nie zawsze stosujq siq do obowiqzujqrych na tym odcinku
ograniczef prqdko5ci co stanowi ogromne zagro2enie dla pieszych. W tym miejscu
przechodzq mieszkaficy okolicznych blok6w z dzieimi do Parku tokietka - majQ ogromny
problem w pokonaniu przejScia ze wzglqdu na bardzo du2e natq2enie ruch samochod6w i

ograniczona widoczno6i ( ostry zakrqt).

Jak najszybsze podjqcie dziatari w tym zakresie mo2e zwiqkszyi bezpieczer{stwo dla pieszych i

nie doprowadzi do tragedii.
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